IMPÉRATIF PRÉSENT  (Προστακτική)
Η προστακτική στα Γαλλικά έχει 3 πρόσωπα
β ενικό, α πληθυντικό και β πληθυντικό.  Για να την σχηματίσουμε δεν βάζουμε υποκείμενο και βάζουμε στα αντίστοιχα πρόσωπα το ρήμα μας όπως κλίνεται στον ενεστώτα. Προσοχή στα ρήματα α συζυγίας –er στο β ενικό πρόσωπο δεν έχουμε το -s

Boire (πίνω)
------
Bois  (πιες)
------
Buvons (ας πιούμε)
Buvez  (πιείτε)
-------
Couper (κόβω)
------
Coupe (κόψε)             Ne coupe pas
-------
Coupons (ας κόψουμε)     Ne coupons pas
Coupez  (κόψτε)   Ne coupez pas
-------

Exemples
1)Vous mélangez le sucre avec la farine.
Mélangez le sucre avec la farine.
2) Tu prends les légumes.
Prends les légumes.
3) Tu manges les tomates.
Mange les tomates 
4) Nous allons au cinéma.
Allons au cinéma
